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A.  A. Nagy László, a parlamenti emberjogi bizottság elnöke: 
  Nem lepett meg, hogy alkotmányellenesnek találták az antidiszkriminációs törvényt. Az utóbbi
idõben több rossz elõjelet észleltem, úgyhogy várható volt. Annál furcsább, hogy ilyen sokáig
tartott meghozni a döntést. Végül a bírák jelentõs részének más volt a véleménye, mint amit
kihirdettek, ami komoly figyelmeztetés. Nem biztos, hogy kizárólag szakmai érveket
mérlegeltek. 
  A pozitív intézkedésekrõl szóló rész az MKP javaslatára került a normába, s az igazságügyi
miniszter azonnal alkotmányellenességet emlegetett. Ön akkor azt mondta, inkább az
alkotmányt kellene az európai egyezményekkel összhangban módosítani. Várható a 12.
paragrafus átfogalmazása? 
  Kitartok amellett, hogy a vitatott cikkely nincs összhangban az Európai Unió 2000/43-as
antidiszkriminációs direktívájának egyik ajánlásával. Személy szerint inkább támogatom a
megengedõ, kedvezõbb elbánásmódot érvényesítõ európai jogi normát, mint a szlovák
alkotmányt. Vagyis ez utóbbit kellene modernizálni, s erre az MKP kísérletet tesz, ám a jelenlegi
parlamenti erõviszonyok mellett kérdéses, sikerrel járunk-e. (sza) 
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